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Diskuse nad dokumentem Záměr změn v síti škol nebo-li nad připravovanou optimalizací sítě
škol v Libereckém kraji v těchto dnech vrcholí. Po zveřejnění textu tohoto dokumentu zahájil
resort školství cyklus systematických jednání po celém Libereckém kraji. Jednání byla
započata na Frýdlantsku, pokračovala na Turnovsku, Semilsku, Jilemnicku, Českolipsku a
v krajském městě Liberci. Poslední diskuse na toto téma se uskuteční v Jablonci nad Nisou.

„Zjevně se ukazuje, že po počáteční negativní reakci veřejnosti a po následné rozsáhlé informační
kampani začínají nad emocemi  převládat racionální názory. Jednání jsou díky zástupcům obcí a
konstruktivnímu přístupu většiny ředitelů škol věcná a směřují ke zcela konkrétním řešení. Za tyto
postoje k této složité a ožehavé problematice patří všem zúčastněným dík,“ řekl Petr Doležal,
náměstek hejtmana pověřený vedením resortu školství, mládeže, tělovýchovy a sportu.

Po ukončené sérii jednání bude resort školství všechny názory sumarizovat a k projednávání
krajské samosprávy předloží upravený a aktualizovaný návrh změn v síti a podrobí jej ještě
závěrečné diskusi. „Tím chceme naznačit, že ve sporných případech bude záměr změn opět pracovat
s více variantami, ze kterých bude vybrána ta nejpřijatelnější,“ zdůraznil Petr Doležal.

 


